

«TURKISTAN INTERNATIONAL
AIRPORT»

Жауапкершілігі Шектеулі
Серіктестік



Товарищество с ограниченной
ответственностью
«TURKISTAN INTERNATIONAL
AIRPORT»

БҰЙРЫҚ

«05» 01 2021 ж.
Түркістан қаласы

ПРИКАЗ

№ 0111/ОД
г.Туркестан

«Об утверждении членов конкурсной комиссии ТОО «Turkistan International Airport» (Туркистан Интернэшнл аэропорт)»

В соответствии пунктом 3 «Об утверждении Правил доступа к оказанию услуг на территории аэропорта, не относящихся к аэропортовой деятельности», приказа Министра индустрии и инфраструктурного развития Республики Казахстан от 29 сентября 2020 года № 501. Зарегистрирован в Министерстве юстиции Республики Казахстан 30 сентября 2020 года № 21333
ПРИКАЗЫВАЮ:

1. Создать конкурсную комиссию в составе:

Председатель конкурсной комиссии - Атаери Т. – Технического директора;

Заместитель председателя конкурсной комиссии - Мизрак Х. – Финансового директора;

Член комиссии - Хасенов М.Ж. – Исполнительного директора;

Член комиссии - Корукпасова С.А. – Начальника ОБУФ;

Член комиссии – Касымжанова Ж.Н. – Главный экономист.

Определить **секретарем конкурсной комиссии:** Мәрсәлі Ә. Н. – Главного юриста.

2. Заседания комиссии проводятся по мере необходимости и правомочны, если в них принимает участие не менее двух третей от общего числа членов комиссии. Члены комиссии лично участвуют в заседаниях и подписывают протоколы заседаний комиссии.

3. Комиссию возглавляет председатель комиссии, а в его отсутствие заместитель председателя.

4. Секретарь комиссии не является членом комиссии и не имеет право голоса при принятии комиссией решений.

5. Офис-менеджеру Шынгысхан Б. в установленном порядке ознакомить работников заинтересованных структурных подразделений с настоящим приказом.

5. Контроль за исполнением настоящего приказа возложить на Технического директора - Танер Атаери.

6. Настоящий приказ вступает в силу с даты подписания.

Генеральный директор



Арслан Джюнейт

"TURKISTAN INTERNATIONAL
AIRPORT"

Жауапкершілігі Шектеулі
Серіктестік



"TURKISTAN INTERNATIONAL
AIRPORT"

Limited liability company

БҰЙРЫҚ

ORDER

«_____» _____ 20____ ж.
Түркістан қаласы

No_____/OD

Turkestan

"About the statement of members of tender committee of Turkistan International Airport LLP (Turkistan International the airport)"

In compliance Paragraph 3 "About the Approval of Rules of Access to Rendering the Services in the territory of the Airport Which Are Not Relating to Airport Activity", order of the Minister of the industry and infrastructure development of the Republic of Kazakhstan of September 29, 2020 No. 501. No. 21333 which is registered in the Ministry of Justice of the Republic of Kazakhstan on September 30, 2020 **I ORDER:**

1. Create tender committee consisting of:

The chairman of tender committee - T. Atayeri – Technical director;

The vice-chairman of the competitive commission - H. Mizrak – The financial director;

The member of the commission - M.Zh. Hasenov. – Executive director;

The member of the commission - Korukpasova S.A. – Chief of OBUF;

The member of the commission – Zh.N. Kasymzhanova is the Chief economist.

Determine by the secretary of tender committee: Marsali. A. N – the General lawyer.

2. Meetings of the commission are held as required and are competent if not less than two thirds of the total number of members of the commission participate in them. Members of the commission personally participate in meetings and sign minutes of meetings of the commission.

3. The commission is headed by the chairman of the commission, and in its absence the vice-chairman.

4. The secretary of the commission is not a member of the commission and has no right to vote at adoption of solutions by the commission.

5. To the office manager B. Shyngyskhan in accordance with the established procedure to inform employees of the interested structural units of the present order.

5. To impose control of performance of the present order on the Technical director - Taner Atayeri.

6. The present order becomes effective from the date of signing.

CEO

Arslan Dzhyuneyt